
BARDO - Równowaga krajobrazowa
najbardziej wskazana
Napisano dnia: 2025-05-18 17:42:21

(Inf. wł.). Samorząd gminy bardzkiej wykazał się aktywnością w konsultacjach dotyczących
audytu krajobrazowego Dolnego Śląska.  Swój  w nich udział  uznał  za  bardzo ważny w
kontekście  lokalnego  interesu.  Dla  miejscowej  społeczności  istotny  pozostaje  rozwój
gospodarczy  obszaru,  który  zamieszkują,  równocześnie  opowiadają  się  za  tym,  aby jak
najmniej ingerować w środowisko, czyniąc w nim niepowetowane szkody.

- Śledzimy ten temat, gdyż nie chcemy, aby coś ważnego nas dotyczące odbywało się bez naszego
udziału - mówi burmistrzyni Marta Ptasińska: - Przy tym zwracamy uwagę audytorom na niektóre
niuanse, na przykład mamy na obszarze gminy tereny objęte programem "Natura 2000". Ich istnienie
z jednej strony pomaga, bo pozwala otoczyć ochroną szczególne miejsca fauny i flory, natomiast z
drugiej  okazuje  się  kłopotliwe  choćby  w  procesie  uzgadniania  warunków  przyszłej  zabudowy.
Osobiście  uważam,  że  należy  zachować  równowagę  między  działaniami  na  rzecz  ratowania
krajobrazu, a tym, co na co dzień dyktuje życie.

Gmina Bardo, jako element Gór Bardzkich, jest mocno skonfigurowana. To też powoduje, że ma mało
terenów,  na  których  można  posadowić  obiekty  służące  usługom,  w  tym turystyce.  Stąd  w  jej
przypadku  np.  wskazywanie  kolejnych  obszarów  jako  chronionych  byłoby  zadziałaniem  na  jej
niekorzyść.
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